
 

Referat af møde i DOF Københavns bestyrelse  
den 12. marts 2025 kl. 17 på Hyltebjerggård 

 

Til stede: Bestyrelsen: Ask Emil Brix Selmer, Christian W. Christiansen, David Collinge,  
Frands Jensen, Ingelise Aarøe Petersen, Nicolai Halvorsen, Ole Vesterlund,  
Torben Dyhrberg, Tue Brix 

Gæst: Stefan Stürup 

Afbud: Ingen, bortset fra Alice Nørhede, der har orlov 

 

1. Valg af ordstyrer og referent 

Christian blev valgt til ordstyrer og Frands til referent. 

2. Kommentarer og opfølgning til seneste møde den 20. februar 2025 

Ingen kommentarer 

3. Økonomi 

a. Årsregnskab for 2024 

Bestyrelsen har fået et foreløbigt regnskab for 2024 fra Fuglenes Hus. Det er imidlertid 
behæftet med alvorlige fejl, så det kan ikke fremlægges i sin helhed på 
Generalforsamlingen. Overordnet betragtet ser DOF Kbh.s regnskab for 2024 inkl. alle 
udvalg ud til at blive fornuftigt. 

b. Møde med seniorerne 

Ingelise refererede fra mødet med Seniorudvalget 4. marts. Seniorerne vil prøve at tjene 
lidt mere på rejser og busture og lede efter et billigere sted til foredragene. Det sidste 
bliver nok svært, da det skal være et sted med plads til op mod 100 og i nærhed til offentlig 
trafik. Seniorerne får et ekstra tilskud i 2025, men Bestyrelsen kan ikke love mere end det 
sædvanlige tilskud for 2026. 

4. Nyt fra Naturpolitisk Udvalg, grønne råd, brugerråd m.m. 

Der skal være møde med lokalafdelingens grønne råd i Fuglenes Hus 17. marts. På agendaen er 
bl.a. Naturnationalpark Vestamager og bynær natur. 

Nicolai nævnte også Amager Fælled, hvor der er mange forskelligartede idéer til ændringer af 
områdets status. 
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5. Nyt fra øvrige DOF-udvalg, -grupper m.m. 

Stefan har været til møde med Københavns, Tårnby, Dragør og Hvidovre Kommuner om 
kystsikring. Også dette er der mange forskellige meninger om. 

6. Webmasterorientering 

a. Generelt 

Ask Emil vil gøre mere i år for at få færdige referater klar til hjemmesiden. Det har været et 
problem i 2024, at kun foreløbige og delvis rettede og kommenterede referater har været 
til rådighed. Det er referenternes ansvar at sende færdige referater til Ask Emil eller en af 
de andre hjemmeside-ansvarlige. 

b. Undervisning og nye mulige adgange til hjemmesiden 

Ask Emil vil undervise Christian og Frands i håndtering af hjemmesiden. 

7. Igangværende sager og aktiviteter 

a. Ørnerede-koordinator 

David har fundet en koordinator til ørnereden ved Almindevænge i Vallø. 

b. Ørnens dag; hvordan gik det? 

På Vestamager var arrangementet en tur fra 10 til 12 fra parkeringspladsen på 
Frieslandsvej og rundt om Hejresøen for alle, men specielt for medlemmer af Ørneklubben 
og deres forældre. Der var vel omkring 40 deltagere alt i alt. Da tågen var lettet, blev der set 
én havørn på lang afstand. 

I Jyllinge Havn var der også tæt tåge fra starten. Der kom alligevel over 200 gæster i løbet 
af dagen. Da tågen lettede, kunne man se tre havørne på Eskilsø. 

c. Redetræer 

Nicolai har været på kursus i Grib Skov ved Luise og Per Ekberg. Det foreslås at studere 
hugstplanerne og lave en udflugt til en skov, hvor der skal fældes træer. 

8. Nye sager og aktiviteter 

a. Ørneklubudvalget 

… består af Christian, Ole, Tue og Benny. Er der nye aktiviteter under planlægning? 

9. Arbejdsfordeling for bestyrelsen 

Udsættes til efter konstitueringen efter generalforsamlingen 
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10. Henvendelser til og fra bestyrelsen siden sidst 

a. Rasmus Mommes støtteansøgning blev diskuteret. 

11. Evt. 

Er arrangementsudvalget ved at barsle med nyt? 
 

Oversigt over planlagte møder og arrangementer 

12. marts kl. 19: Generalforsamling på Hyltebjerggård 

Næste bestyrelsesmøder fastsættes, når den nye bestyrelse har konstitueret sig. 

 

 

15. marts 2025 FEJ 


